
Avdeling: Kommunikasjon

Notat

Til:
Gruppeledere
Kopi til:

Saksbehandler: Lise Severinsen / Konsulent
Vår referanse: 24/29174 - 1 / FE-033
Dato:
21.10.2024
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I det ukentlige mandagsmøte mellom kommunedirektøren, ordfører og varaordfører var
følgende temaer på agendaen mandag 21. oktober:

● Leder for dok.senter og Christian Fevåg fra Digitalisering bes om å ta en opplæring
med ordførerne i rutiner for journalføring av innkommende e-poster.

● Underskrifter på innbyggerforslag mot hvitkalking av Hedrum kirke har blitt gitt til
ordfører, og Lise gir disse videre til Vilhelm.

● Framtidskonferanse gjennomføres 15. januar 2025. Gjennomføring ble drøftet, og
Jan-Erik Norder inviteres inn i et kommende ordførermøte.

● Informasjon om innsynssak og oppfølging fra Merete Lindhjem.
● Kommunalsjef Rikke Hellum informerte om oppvekst. Sak om salg av barnehager blir

lagt frem i førstkommende møterunde, og det blir holdt særskilt felles orientering om
barnehagesaken 30.10

● Kommunalsjef Jan Olav Vagle orienterte om VAR investeringer ifm rensing av
Oslofjorden. Melding vil bli lagt frem i HET i førstkommende møterunde.

● Hølen-saken. Jan Olav Vagle informerte om status.
● Jan Olav Vagle orienterte om ekspropriering ved Lillevik renseanlegg, og klage fra

grunneier på reguleringsplan. Administrasjonen forsøker å få til en raskere
saksbehandlingstid hos statsforvalter.

● Utredning om KLP som pensjonsselskap blir lagt frem neste år.



c:\users\inger\desktop\acos standard maler\n_acos_notat.docx


